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Referat af bestyrelsesmøde på Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
Torsdag den 23. marts 2023 kl. 18.00-20.00 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder  Karsten Høy 

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Frandsen, Ruth Bruun, 

Jannie Aarhus, Stine Nikolajsen, 

Gitte Petersen, Tanja Kjær, Charlotte 

Wollesen, Janne Puggaard, Gitte 

Quitzau og Søren Ernst Lüdeking. 

 

Svend Erik Underbjerg deltager i pkt. 

3. 

 

Afbud: Svend Erik Underbjerg 

Gitte Quitzau 

3. Skolens økonomi At videregive vigtig 

information 

Gennemgang af årsrapport og 

protokollat 2022 (BDO arbejder på at 

få materialet klar - det eftersendes) 

BDO gennemgår til 

Forældrekredsmødet i april 2023. 

 

Det bliver spændende, hvordan 

overenskomstforhandlinger falder ud, 

da større lønomkostninger har 

konsekvenser, vi måske er nødt til at 

handle på.  

Svend Erik 

Underbjerg 

4. Godkendelse af 

referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (21. februar) 

Karsten Høy 

5. Nyt fra skolelederen At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

• Elevtal 

315 

SFO 121 

• Krydsning af Skyttevej (bilag 

sendes i separat mail) 

Bortfalder 

• Udviklingsstrategi (fast punkt) 

Kernefortællingen og 

udviklingsprojekterne er hængt op 

på gangen. Projektgrupperne er 

dannet. Kommissorierne er på vej. 

Tiden er prioriteret både i 

nuværende og kommende skoleår. 

• Invitation til bestyrelsen til at 

deltage i pædagogisk dag 

(program i separat mail) 

Tilmelding til Søren inden 1. maj 

(af hensyn til evt. nye 

medlemmer). 

• Pjece 10. klasse + landing page 

Pjecen udleveres og landing page 

vises. 

• MUS-samtaler med lærerne 

Vi har gennemført samtaler med 

alle lærerne. Tilbagemeldingen 

Søren Ernst 

Lüdeking 
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er, at de er glade for at være her. 

Flere følte sig pressede i 

opstarten og op mod jul. Det gør 

de ikke længere nu. 

• Udfordringer i den daglige drift 

Vi har lavet aftale med konsulent 

Jan Odgaard om hjælp til 

arbejdet med kulturen i en af 

vores klasser.  

• Ny TR for lærerne 

Jakob Pugflod Nielsen valgt som 

TR. Laurids S. Pedersen som TR-

suppleant pr. 1.8, 2023. 

• Opslåede lærerstillinger 

Vi har fået 42 ansøgninger og har 

kaldt 8 til samtale.  

6. Nyt fra formanden At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

• Forældrekredsmøde 

o Indkaldelse (herunder FB) 

o Dirigent 

Allan Neibjerg 

o Hvem genopstiller? 

Jannie Frandsen 

Stine Nikolajsen 

Gitte Petersen 

Karsten Høy 

o Indhold 

Søren Ernst Lüdeking 

kontakter Flying October 

o Tilsynsførende; Helle 

Thiesen er villig til at lade 

sig opstille. 

• Fuglereden (klub og andre 

forslag) 

Der er nedsat en arbejdsgruppe 

under vores strategiproces. 

Karsten Høy 

7. Opfølgning på 

strategidrøftelsen på 

det seneste møde 

Andenbehandling af 

beslutningspunkter. 
• Vi vil være en skole med 16-17 

klasser. 

• Det besluttes, at vi fastholder 

nuværende regler for vores 

venteliste - dvs. det er intervallet 

fra fødselsdato til indmeldelse, 

der afgør nummeret på 

ventelisten. 

• Hvor lang tid skal den vedtagne 

strategi være gældende? 

(minimum 6 år) 

2023 - 2033 

Kasper de 

Place og 

Karsten Høy 

 

 

 

 

8. Tilbagemelding på 

undersøgelse af 

mulighed for et højere 

depositum 

Beslutningspunkt Efter seneste møde er det tidligere 

kontorpersonale, Svend Erik 

Underbjerg og Simon Mosekjær 

kontaktet for at afdække den seneste 

drøftelse af dette forslag. 

Det er på det grundlag vores 

anbefaling, at vi ikke indfører et 

højere depositum, som på et senere 

tidspunkt delvist kan betales tilbage. 

Det vil medføre et uhensigtsmæssigt 

Karsten Høy 

og Gitte 

Quitzau 
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ressourceforbrug i forhold til 

administration og regnskab. 

 

Ledelsen kommer med et forslag om, 

hvordan vi skaber tidligere 

tilknytning. 

9. Krydsning af 

skyttevej 

Bestyrelsen høres Der foreligger to forslag til løsning 

(bilag med løsningsforslag og politiets 

vurdering sendes i separat mail) 

Forslag 1 vedtages. 

Søren Ernst 

Lüdeking 

10. Søskende-

moderation 

Forslag om at ændre 

søskendemoderationen, 

så den tager 

udgangspunkt i, at der 

betales fuld pris for det 

ældste barn og ikke 

som i dag det dyreste. 

Det administrative system kan sættes 

op til automatisk at beregne 

søskendemoderationen på grundlag af 

det ældste barn. 

Det vil betyde, at der skal bruges 

færre administrative ressourcer og at 

risikoen for fejl minimeres. 

Modellen forklares og eksempler vil 

blive gennemgået på mødet. 

 

Udsættes. 

Søren Ernst 

Lüdeking 

11. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen 

På vores klubmøde var der valg til ny 

TR og suppleant. 

Jeg har været på efteruddannelse. 

Mange tænker på kommende skoleårs 

planlægning. 

SFO: start af Førskolen fylder.  

 

Nyt fra pedellen. Peter går ned i tid 

fra 1.8, hvor der skal ansættes en ny 

pedel. 

Janne 

Puggaard 

12. Nyt fra 

støtteforeningen 

 

 Fællesspisning torsdag d. 30.3. 

Vi har brug for et par ekstra hænder. 

 

Vi har støttet med en soundbox til 

idræt. 

Og givet halvdelen af udgiften til 

bussen, som skal sende 7.b til DM i 

madkundskab. 

Jannie 

Frandsen 

13. Evt.  Naturfags Marathon - deltagelse 

kontakt Kerstine Buch, Esbjerg 

kommune. 

 

En snak om, hvad vi kan søge 

Støtteforeningen og vores sponsorer 

om. 

Alle 

14. Punkter til næste 

møde 

  Alle 

15. Bestyrelsen/ 

bestyrelse internt 

  Karsten Høy 

 


